

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC

Date: 05-03-2024 04:44:52 PM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 03-03-2024 04:44:52 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 27-03-2024 at Zoom to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة سنيورة للصناعات الغذائية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 27-03-2024 الساعة 11:00 في عبر تطبيق زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالى:

## Subject:

## Increasing the authorized capital of the Company

الموضوع:

زيادة رأس مال الشركة المصرح به

1- Discuss the amendment of the company's Extraordinary General Assembly decision dated 13/3/2023 to increase capital through allocating a portion of the capital increase to the following current shareholders in the company through a non-public offer, instead of allocating it to one or more strategic partners, according to the following details: - Allocating portion of the capital increase amount to the shareholder, Messers. Aswaq Investments with 2,470,588 shares in 1 JOD nominal value per share in addition to premium. -Allocating portion of the capital increase amount to the shareholder Mr. Majdi Kazem Al-Sharif with JOD 82,353 in 1 JOD nominal value per share in addition to premium. 2- Discussing the approval of the allocation of the above shares to each of the shareholders/Aswag Investment and the shareholder/CEO Mr. Majdi Kazem Al-Sharif, as part of the dealings with the Related Parties, in light of the company's financial statements as of the end of the year 2022 and in accordance with the Governance Instructions for the year 2017. 3- Discussing the value of the issue premium to be 3.305 Jordanian dinars for each share of the shares allocated to both of Aswaq Investments and Mr. Majdi Al-Sharif. 4- Discuss and determine how to cover the remaining part of the capital increase and determine the procedures to be followed in the event that the above allocation process is not completed.

-1 مناقشة تعديل قرار الهيئة العامة غير العادي المؤرخ في 2023/3/13 والذي تم ضمنه اقرار زيادة رأس مال الشركة، بحيث يتم تعديل طريقة زيادة رأس المال لتصبح من خلال تخصيص جزء من الزيادة في رأس المال للسادة التالية أسماؤهم من المساهمين الحاليين في الشركة من خلال العرض غير العام وذلك بدلا من التخصيص لشريك استراتيجي او اكثر وفقا للتفاصيل التالية: - تخصيص جزء من الزيادة في رأس المال للمساهم السادة / شركة أسواق للمحافظ الاستثمارية، بمقدار \$2,470,588 سهم وتكون القيمة الاسمية لكل سهم دينار اردني واحد مع علاوة اصدار. حتصيص جزء من الزيادة في رأس المال للمساهم السيد مجدي كاظم الشريف (المدير التنفيذي للشركة) بمقدار واحد مع علاوة اصدار. مع علاوة اصدار. واحد مع علاوة اصدار. واحد مع علاوة اصدار. واحد مع علاوة اصدار.

المساهم/شركة اسواق للمحافظ الاستثمارية والمساهم/الرئيس التنفيذي السيد مجدي كاظم الشريف باعتبارها من التعاملات مع الاطراف ذوي العلاقة وذلك في ضوء البيانات المالية للشركة كما في نهاية العام 2022 وحسب تعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لسنة 2017. مناقشة أن تكون قيمة علاوة الاصدار 3.305 دينار اردني لكل سهم من الاسهم المخصصة للسادة شركة أسواق للمحافظ الاستثمارية والسيد مجدي كاظم الشريف.

-4 مناقشة وتحديد كيفية تغطية الجزء المتبقي من الزيادة في رأس المال وتحديد الاجراءات الواجب اتباعها في حال عدم استكمال عملية التخصيص أعلاه.

## SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Bahaa Qashash

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Qashash